

August 2018



Dear Parents,

We are writing you today to welcome you to the 2018-19 school year. As a school, it is important that we have up-to-date contact and emergency information in our database for each student. Please take the time to review our Emergency Dismissal Procedures in [English](#) or [German](#) before completing the Emergency Contact Information Form. You will need to log in to Blackbaud to complete the form. Here is the link to the school's BLACKBAUD site: <https://gisny.myschoolapp.com/app/#login>

If you have any questions, please do not hesitate to contact the Front Office office@gisny.org

Please also review the general schedule for each grade:

Pre-K	8:30 am to 2:05 pm
Gr. ES - 5	8:30 am to 2:05 pm
Gr. 6 - 12	8:30 am to 2:05 pm and/or 3:45 pm depending on the class schedule.

The first day of school for students in grades 2 - 12 is Tuesday, Sept. 4th, 2018, at 8:30 am. Students in grades 5-12 will meet in the auditorium for a back-to-school welcome.

The Pre-K introductory days will take place from Sept. 4th to Sept. 7th, 2018 from 8:00 am - 11:30 am.

The welcoming celebration for the Entry Stage (ES) is Friday, Sept. 7th, 2018, at 10:00 am.

The First Grade welcoming celebration will take place on Monday, Sept. 10th, 2018, at 10:00 am.

During the first week of school, Sept. 4th- 7th, 2018, general dismissal is at 2:05 pm for all grades.

Sincerely,

Your GISNY Administrative Team

August 2018



Liebe Eltern,

mit diesem Schreiben möchten wir Sie im Schuljahr 2018-2019 willkommen heißen!

Für einen reibungslosen Ablauf müssen die Kontakt- und Notfallinformationen für jeden Schüler / jede Schülerin in unserer Datenbank immer aktuell sein. Bevor Sie das Notfallinformationsformular ausfüllen, nehmen Sie sich bitte die Zeit, unsere Kontaktinformationen für Notfälle in [Deutsch](#) oder [Englisch](#) zu lesen. Um das Formular auszufüllen, melden Sie sich bitte in Ihrem Blackbaud Account an. Der Link zu BLACKBAUD ist:

<https://gisny.myschoolapp.com/app/#login>

Bei Fragen können Sie gerne das Front Office unter office@gisny.org kontaktieren.

Die allgemeinen Unterrichtszeiten der GISNY sind wie folgt:

Pre-K:	08:30 – 14:05 Uhr
Eingangsstufe-Kl. 5:	08:30 – 14:05 Uhr
Klassen 6 - 12:	08:30 – 14:05 bzw. 15:45 Uhr abhängig vom jeweiligen Stundenplan

Der erste Schultag der 2. - 12. Klasse ist Dienstag, der 4. September 2018 (Beginn um 8:30 Uhr). Begrüßung der 5.-12. Klasse findet um 08:30 Uhr in der Aula statt.

Die Pre-K Eingewöhnungstage finden vom 4. bis zum 7. September 2018 von 08:00 bis 11:30 Uhr statt.

Begrüßung der Kinder in die Eingangsstufe (ES) ist am Freitag, den 7. September 2018 (Beginn um 10 Uhr).

Die Einschulung der Erstklässler findet am Montag, den 10. September 2018, um 10 Uhr statt.

In der ersten Schulwoche vom 4. bis zum 7. September 2018 endet der Unterricht generell um 14:05 Uhr.

Mit herzlichen Grüßen,

Ihr GISNY Verwaltungsteam